
 

 

El director de “Kraven the hunter” parla de la importància del cànon a la pel·lícula 

Sony Pictures segueix endavant amb el seu univers de spin-offs de Spider-Man i el seu proper capítol 
és a la cantonada, Kraven the hunter. La pel·lícula, protagonitzada per Aaron Taylor-Johnson, 
lluitarà contra vent i marea per esborrar el mal gust de boca de Morbius, Madame Web i les dues 
seqüeles de Venom, i veurem si ho aconsegueix.  

En una entrevista recent per a ComicBook.com, el director J.C. Chandor va dir que confiava que 
Kraven the hunter pugui trencar la maledicció de Sony, detallant que la pel·lícula s'acosta al cànon 
dels còmics amb una representació fidel del personatge protagonista.  

Crec que sempre vam voler estar al servei de la pel·lícula i fer una gran pel·lícula que pogués 
sostenir-se per si mateixa. I en realitat no hi has de venir sabent res. Però si ho fas, això és 
una cosa que també volia prendre’m molt de debò. Una de les coses divertides de participar en 
una d'aquestes pel·lícules és que pots intentar agafar aquestes generacions de cànon i agafar-
ne realment el millor per a la teva història i fer-ne una cosa fascinant. Així que en la nostra 
versió de Kraven, espero que la gent vegi que hem tornat a l'origen.  

Però això no només es redueix al personatge protagonista. Durant l'entrevista, Chandor va deixar clar 
que va abordar de la mateixa manera els personatges secundaris, trets també dels còmics.  

No vull entrar gaire en detalls amb alguns dels altres personatges, però Rino, Calipso, 
certament el Camaleón, vam agafar aquest mateix equilibri on, encara que potser haguem 
ajustat algunes coses i les haguem actualitzat, és l'esperit d'aquests còmics originals. Crec que 
si coneixes aquest cànon i ens dones una oportunitat, veuràs que estem intentant construir a 
partir de l'esperit del document original.  

Òbviament, pensar en Kraven és pensar en Spider-Man. Com tots els fans, el mateix director vol que 
hi hagi un futur per al dolent i que aquest futur passi per veure's les cares amb el trepamurs.  

Sens dubte, per a Aaron Taylor-Johnson i per a mi, La última cacería de Kraven va ser la 
nostra estrella del nord, bàsicament. Així que el personatge que vam crear, ja ho saps, si 
tothom surt i dona suport a la pel·lícula i podem continuar explicant aquesta història, aquí és 
cap on ens dirigim. Quan la gent tingui l'oportunitat de veure la pel·lícula completa, crec que 
veuran que ens vam prendre molt seriosament el que estàvem tractant de fer. 
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Kraven the hunter 
 

 
Direcció: J.C. Chandor Guió: Matt Holloway, Art Marcum, Richard Wenk País: EUA 
Durada: 119 min Any: 2024 Gènere: Acció, thriller Interpretació: Aaron Taylor-
Johnson, Russell Crowe, Ariana DeBosem, Fred Hechinger... Distribuïdora: Sony 
Pictures Estrena a Espanya: 13/12/2024 
Pendent de qualificació  
Doblada en espanyol  

 SINOPSI  
 Kraven the hunter és la visceral història d'acció sobre com i per què un dels més icònics dolents de 
Marvel va arribar a ser-ho. Aaron Taylor-Johnson interpreta Kraven, un home amb una complexa relació 
amb el seu despietat pare, Nikolai Kravinoff (Russell Crowe), que el fa emprendre un camí de venjança 
amb brutals conseqüències, motivant-lo a convertir-se no només en el millor caçador del món, sinó 
també en un dels més temuts. (Sony Pictures)  
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